
Resum del Consell escolar del 11 de desembre  de 2014 

1. Constitució del Consell Escolar 

 La directora dona la benvinguda als nous membres del consell escolar i 

presenta a tothom. 

Els nous membres són: 

Pares: Beatriz Zancada Moreno      

Mestres: Elisenda Fiter Aresté i Estefania Hidalgo Alonso 

Ajuntament: Hugo Romera 

PAS: José Manuel Urbina Plaza 

 Resultats de les votacions de pares: 83 pares han votat, semblen poc 

però es semblant a altres centres. 

 Cal fer una esmena en els resultats, queden així: 

o Beatriz 26 vots 

o José 25 vots 

o Sonia 18 vots 

o Luisa 11 vots 

o Maite 3 vots 

 No es pot delegar el vot sinó es pot venir. 

 Mestres i pares voten com a representants. 

 Les reunions es fan una per trimestre, o alguna més ( PGA, balanç 

econòmic, memòria.) 

 Cal convocar les reunions amb antelació  com a mínim de 48 hores. 

Es demana si es pot avisar amb més temps de la convocatòria malgrat 

la documentació es faci arribar  més endavant. 

 Funcions del Consell Escolar  

 Comissions del Consell Escolar, 

o Comissió permanent:  Equip directiu, Montse i Beatriz 

o Comissió econòmica: Equip directiu, Teresa Gómez i Estefania 

o Comissió de socialització: Laura, Teresa Morán, Empar i Lourdes 

o Comissió del menjador: Victòria, Balbi, Teresa Morán, Elisenda i 

Lourdes (de Consell Escolar) altres mare delegada de I3, mare 

delegada de 3r A, Cristina (mestra que es queda al menjador), 

per part de l’empresa: Maribel i Raquel o Susana. 

 

Resum del Consell escolar del 11 de desembre  de 2014. 

Es fa a continuació de l’anterior. 

1. S’està d’acord amb  les actes anteriors (sessió 2 del 11/11/2014). 

2. Esmenes necessàries a les NOFC (Normes d’organització i funcionament del 

centre). 

 Afegir a les NOFC: 

o L’article i decret d’autonomia no diu el nº de pares ni el de mestres 

ha d’estar recollit a les NOFC, quedem 4 pares i 4 mestres. 

o Que fer en cas d’empat en les votacions a les eleccions de 

representants de consell Escolar, es proposa que en lloc de l’edat 

sigui qui tingui el fill més petit perquè te més trajectòria a l’escola. 

S’hi esta d’acord. 

3. Aprovar el  nou contracte de menjador. 

S’acaba al desembre la pròrroga del contracte. 



El departament donarà potestat als directors al llarg del curs, però ara tenim 

dos opcions, signa l’AMPA o tornem a fer un concurs. 

Esmenes proposades al contracte amb l’Empresa Saber de Sabors, SL 

(ATAULA) 

 L’AMPA signa el contracte com a entitat jurídica fins que el Departament 

d’Ensenyament autoritzi a la direcció del centre a signar el contracte amb 

l’empresa actual. 

 L’efecte d’aquest contracte és a data 1 de gener de2015. I la finalització 

és el 31 de desembre de 2015, amb possibilitat de pròrroga d’un any més, 

és a dir, fins el 31 de desembre de 2016. 

 Renovació/revisió del contracte hi ha una comissió de menjador que 

supervisarà tot.  

 La comissió es reunirà quan sigui necessari o un cop per trimestre. 

 Els membres de la comissió demanaran aclariments primer a la reunió de 

la comissió i, si és necessari, es parlarà amb l’empresa. 

 Les normes de comportament al menjador, estan reflectides en les NOFC 

del centre adaptades. 

 La responsabilitat del funcionament del menjador, com l’adopció de les 

mesures que determini el Departament de Sanitat, la gestió de les beques 

o l’estat de les comptes de les famílies que no paguen és potestat 

únicament de la direcció del centre tal i com s’ha aprovat en el Consell 

Escolar del 11 de desembre de 2014. 

 La responsabilitat i gestió del personal de menjador i cuina és potestat   

de l’empresa de menjador. 

Estem d’acord amb aquestes esmenes. 

4. Altres informacions 

 Repartiment de l’ajut de la Generalitat en concepte de material i llibres 

s’ha repartit molt per poder afavorir a més famílies. Signen un document 

on es comprometen a liquidar el que manca. 

 Repartiment de l’ajut de l’Ajuntament per sortides i activitats 

complementàries 

 Es comenta que pel curs venent es tanquen 3 aules de I3, a les escoles de 

triple línea Marta Mata i Marti i Pol, i també a Can Palmer. 

 Adscripcions de les escoles als instituts els nostres alumnes són preferents 

del institut Torre Roja. 

 Modificació de les NOFC pel que fa a les votacions del representants a 

Consell Escolar, en cas d’empat serà primer el que tingui el fill més petit. 

 Horari pels propers consell, es parla i queda que alternarem un a la tarda i 

l’altre a migdia, els dijous. 

 

5.  Torn d’intervencions. 

 Es demana que l’últim consell escolar, el de la memòria si es pot fer més 

tard, no a les 9, cap a les 12. 

 Una mare comenta  que la decisió del claustre de no voler canviar l’horari 

de les reunions d’inici de curs se n’hauria de parlar. 

 

 

 

 


